

商标评审代理委托书

委托人: _____
法定代表人/负责人姓名: _____ 职务: _____
受托人: _____ 北京科龙寰宇知识产权代理有限公司

委托人是____国家/地区的公民/法人, 现委托上述受托人代理对第_____类第_____号
商标进行如下“√”评审事宜:

- 驳回商标注册申请复审案 商标异议复审案
 撤消注册商标复审案 注册商标争议裁定案

受托人代理上述评审事宜的权限为: 参与《中华人民共和国商标法》及其《实施条例》和
《商标评审规则》规定的本案有关评审活动。委托人特别声明包括下列第 ①②③
_____项权限:

- ① 承认对方评审请求
② 放弃或者变更评审请求
③ 撤回商标评审申请

委托人签字 (盖章)
年 月 日

POWER OF ATTORNEY FOR TRADEMARK REVIEW & ADJUDICATION

Client: _____

Legal Representative/Person in Charge: _____ Position: _____

Attorney: _____ Kelong International Intellectual Property Agency Ltd.

The Client, citizen(s)/legal entity(ies), organized and existing under the laws of _____
hereby entrust the above attorney with applying in relation to the trademark _____ No.
in class _____ for:

- Review on refused trademark Review on opposition
 Review on cancelled trademark Adjudication on disputed trademark

Attorney's Power for the above matter is concerned with the activities of the review and
adjudication provided in the Trademark Law of the People's Republic and the Regulation thereof,
and Rule of Trademark Review and Adjudication. The client particularly announces to include the
No. ①②③ _____ of the following:

- ① acknowledge the counterpart appeal
② abandon or amend the appeal for review
③ withdraw the application of the review

Signature of client (seal)
Date: